

Möte Nöjesutskottet

25 April 2019

Förslag för Dagordning

Tid: Torsdagen den 25 April 2019, kl. 12:00-13:00

Plats: Konferensrummet, Bojan

Närvarande:

Karin Murray T2

Daniel Viklund T3

Anna Tara Persson T2

Laura Sanchez T2

Priya Kaur T1

Viktoria Orsén T2

Daniel Ghazi T2

Nesrin Dawe T1

Max Holm T4

Christofer Ebenholtz T4

Jessica Drugge T2

Natalia Grenda T2

Jasper Darin T4

1. Mötets öppnande kl: 12:08

- Val av ordförande för mötet: Karin Murray
- Val av sekreterare för mötet: Jessica Drugge
- Val av justerare: Priya Kaur

2. Godkännande av dagordning

- Ja

3. Check in, namn, termin och vad ni längtar efter mest med sommaren.

4. Information

- Intresse kommande minievent
- Föreningens planeringsmöte hålls öppet för alla medlemmar 15 Maj kl 17:00.

5. Europaresan

- Uppdatering
- Destination och datum bestämt?
 - Gedansk, Polen, 10-13 oktober, ca 2800kr
- Intresseformulär inför europaresan

- 28 intresserade

6. Sommaravslutningsfest

- Uppdatering
- Datum, tid, plan?
 - 7 Juni, tema black and white, Bojan, Gratisevent,
 - Nån som vill hjälpa till att förbereda?
 - Kubb? Ölkubb?

7. Arbetsmarknadsdagens sittningsgrupp!

- Intresserade av att sitta i projektgruppen?
 - Josefine Östman, Isabella Sundelin, Melissa Landén, Amanda Hotz, Nesrin Dawe,
- Stor finsittning som behöver börja planeras med lokal osv redan nu.
 - Jasper och Nesrin känner nån DJ.

8. Nöjes-kickoff

- Något datum som passar bäst?
 - Maj nångång,
- Vårt förslag: Biljard, någon annan som har något annat förslag?
 - Ugglan?, Minigolf, laserdome, picknick med kubb?, Escaperoom,

9. Karaokekväll

- Hur gick det?
 - Gick bra, det var kul.

10. Utgång 21 Maj

- SF har event på Sollidaritet, intresse av att vi ska få närvara?
 - Visat intresse från flera håll,
- Ska vi göra något innan?
 - Parkhäng alt bar

11. Övriga frågor eller inflikningar

- Intresse för att gemensamt närvara på SUS PrePride? Kommer att arrangeras på gräsmattan vid tunnelbanan.
 - Nesrin Dawe, Daniel Viklund, Jasper Darin, Karin Murray,
- Klassrepresentanter som vill dra i klassgrupperna på fb inför event?
 - Tanken är också att varje projektgrupp börjar leta efter en som är intresserad av att skriva i klassgrupperna. Kolla med någon som har anmält sig.
- Någon annan som har något att tillägga?

12. Nästa möte

- Vecka 21

13. Mötets avslutande

- kl 12:55

14. Justerare underskrift

- Priya Kaur